
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 11. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1460
Er det ministerens opfattelse, at kontrolgebyraftalen skal være egenfinansieret, hvormed
der ikke skal indkræves gebyrer udover, hvad der er reelt dækkende for udgifter til
dyrelægekontrol, jf. ”Aftaleparterne er enige om, at gebyrer og afgifter i aftalen skal
fastsættes omkostningsægte ift. de udgifter, som Fødevarestyrelsen har til kontrollen” fra
politisk aftale af 25. juni 2020 mellem regeringen (S) og Venstre, Dansk Folkeparti, Det
Radikale Venstre, Socialistisk Folkeparti, Enhedslisten, Det Konservative Folkeparti, Nye
Borgerlige, Liberal Alliance og Alternativet om et helhedsorienteret, mere risikobaseret og
datadrevet kontrolkoncept for dyretransporter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Seier Christensen (NB).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Christensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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